

China-Hongkong Telecom Limited 中港通電訊有限公司

Room 01, 02 & 14-15, 37th Floor, Hong Kong Plaza,
188 Connaught Road West, Hong Kong
Tel: (852) 2859 9393
Fax: (852) 2859 0987
Website: www.china-hkt.com
Email Address: info@china-hkt.com

Senior Management

Mr. Pang Kwok Chau, Jimmy	Director
Mr. Li Wang	Director
Mr. Hui Luen Sing, Anthony	IT & Network Manager
Mr. Li Chi Chung, Andrew	Finance Manager

Business Activities

China-Hongkong Telecom Limited (the "CHKT") is a Mobile Virtual Network Operator (MVNO) which is principally engaged in the provision of mobile telecommunications services and telecommunications value-added services. Since 2003, CHKT has been providing mobile telecommunications services under the "China-HK Telecom" and "Directel" brands in Hong Kong, including Pre-Paid and Post-Paid products. CHKT launched 4G services in October 2017 with additional coverage to broaden its mobile roaming coverage to over 60 countries and to launch a new mobile roaming application called "DIRECT-TX", for users to make phone calls through the application in the broadened coverage. This service allows users to economically dial and receive phone calls from these areas at a lower cost than traditional roaming services.

In 2010, we obtained the exclusive operating license for RF-SIM applications in Hong Kong and Macau, enabling us to offer more value-added services to our mobile phone customers. RF-SIM combines the functions of an ordinary mobile phone SIM card and a contact-less smartcard with special radio frequency transmission and reception capabilities. With the RF-SIM technology, we provide more value-added services to our customers, for example, "E-Access" - access control at housing estates and car park as well as "E-Coupon" - receiving promotions and advertising coupons via mobile handsets.

Parent Company

Company Name: Directel Holdings Limited
Country: Cayman Islands

Affiliates / Subsidiaries

Company Name: Elitel Limited
Directel Communications Limited

香港干諾道西 188 號 香港商業中心 37 字 01, 02 及 14-15 室
電話: (852) 2859 9393
傳真: (852) 2859 0987
網址: www.china-hkt.com
電子郵件: info@china-hkt.com

高層管理人員

彭國洲先生	董事
李宏先生	董事
許聯星先生	資訊科技及網絡經理
李智聰先生	財務經理

業務概況

中港通電訊有限公司為一家流動虛擬網絡營辦商 (MVNO)，主要從事提供流動電訊服務及電訊增值服務。自 2003 年起以「中港通」及「直通」品牌在香港提供流動電訊服務，產品包括預付費卡及後付費卡。本公司於二零一七年十月推出更多覆蓋範圍的 4G 服務，以擴闊其流動漫遊覆蓋範圍至逾 60 個國家及推出名為「直通天下」的新流動漫遊應用程式，讓用戶透過應用程式於已擴闊的覆蓋範圍內進行電話通話，並以低於傳統漫遊服務的經濟價格撥打及接聽指定地域的電話，節省大量費用。

我們於 2010 年獲得在香港及澳門 RF-SIM 的獨家營運許可，可於香港及澳門推出 RF-SIM，為流動電話用戶提供更多增值服務。RF-SIM 是集普通流動電話 SIM 卡及非接觸式智能卡於一身，具備無線射頻傳輸及接收能力。有了 RF-SIM 技術我們為用戶提供更多增值服務，例如 "E-Access" — 住宅及停車場門禁管理以及 "E-Coupon" — 透過流動電話收取推廣資料及宣傳優惠券。

母公司

公司名稱: 直通電訊控股有限公司
國家: 開曼群島

聯營或附屬公司

公司名稱: 盛華電訊有限公司
直通電訊有限公司